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استقبال غیرمنتظره سیرجانی ها از بازی سپاهان
بخشــی از صحبت های امیر قلعه نویی ســرمربی تیم فوتبال گل گهر 
در نشســت خبری پیش از دیدار برابر ســپاهان به هواداران سیرجانی 
اختصاص داشت و سرمربی آبی پوشــان سیرجانی که تیمش را پس از 
کســب یک رتبه پنجمی در لیگ بیستم و ســپس ارتقای آن به رتبه 
چهارمی در لیگ بیســت و یکم که هفت امتیاز هم از این تیم کم شده 
بود، از هواداران درخواســت کرد تا اســتقبال بیشتری از تیم شهرشان 
داشــته باشند. این درخواســتی بود که تقریبا 24 ساعت بعد به بهترین 

شکل پاسخ داده شد و علاقه مندان به فوتبال در شهر سیرجان استقبال 
بســیار خوبی از این مســابقه به عمل آوردند. البته در نیمه اول شــاید 
بیــش از نیمی از ورزشــگاه، در حدود 500 هوادار ســپاهانی و 5 هزار 
هوادار گل گهری پر شــده بود، ولی ورود تماشــاگران تا آغاز نیمه دوم 
هم ادامه داشــت و در شــرایطی که در 45 دقیقه اول سکوهای پشت 
نیمکت ســپاهان خالی بود، در 45 دقیقه دوم با حضور هواداران حس و 
حال دیگری پیدا کرد.این اولین مســابقه خانگی گل گهر در فصل جدید 

بود که با حضور هواداران در ورزشــگاه شــهید قاسم سلیمانی سیرجان 
با ظرفیت 9 هزار نفری برگزار شــد؛ ورزشــگاهی که در دوران شیوع 
کرونا افتتاح شــد و برای اولین مرتبه با ظرفیت کامل از یک مســابقه 
فوتبال میزبانی کرد.ورزشــگاه شهید قاسم سلیمانی شهر سیرجان یکی 
از استادیوم های با کیفیت فوتبال ایران به شمار می رود که شرایط خوبی 
برای حضور هواداران دارد و از هفته های بعدی هم می تواند میزبان زنان 
علاقه مند به فوتبال در شهر کویری و خوش آب و هوای سیرجان باشد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

فوتبال ملی ایران در چند ماه اخیر روزهای پر ســر و صدایی را پشت 
سر گذاشت، روزهایی که با کنار گذاشتن دراگان اسکوچیچ توسط کمیته 
فنی فدراســیون فوتبال آغاز شــد ولی در نهایت، فدراسیون تصمیم به 
حفــظ این مربی گرفت. هر چنــد که در فاصله دو مــاه مانده به جام 
جهانی، باز هم با قاطعیت نمی توان گفت که ایران با اســکوچیچ به جام 
جهانی خواهــد رفت. این اتفاقات حتی چالش هایــی را میان بازیکنان 
ایجاد کرد ولی شــجاع خلیل زاده مدافع میانــی تیم ملی تاکید می کند 
که هیچ گونه اختلافی میان بازیکنان وجود ندارد. خلیل زاده در خصوص 
شــرایط خودش در فوتبال قطر، وضعیت تیــم ملی برای جام جهانی و 

مسائل مختلف دیگر به سوالات همشهری ورزشی پاسخ می دهد.
* در آخریــن بازی الاهلی در لیگ قطر بازی نکردی، مثل 

اینکه کرونا داشتی؟
بله، البته از بازی قبلی برابر الســد حالم خوب نبود. بعد از بازی تست 
دادم و در نهایت تســتم مثبت شد. الان هم خدا را شکر مشکل خاصی 

ندارم و برای بازی بعدی با الغرافه می توانم تیمم را همراهی کنم.
* در لیگ امســال هم تا الان نتایــج خوبی گرفتید، فکر 

می کردی الاهلی چنین عملکردی داشته باشد؟
خدا را شــکر که در مجموع عملکرد خوبی داشتیم، این در حالی است 
که باز ی های سختی با الدحیل، السد و الریان انجام دادیم. امیدوارم این 

روند را ادامه داده و جزو بالانشین ها باشیم.
* الوکــره تیم امید ابراهیمی در حال حاضر صدرنشــین 

است. این موضوع کمی عجیب نیست؟
الوکره تیم خوبی اســت و امسال هم بازی های خوبی انجام داده است. 
البته این را هم بایــد در نظر گرفت که تیم ملی قطر در حال حاضر در 
اردوی تدارکاتی به ســر می برد و بازیکنان ملی پوش الســد و الدحیل 
همراه این تیم نیســتند. البته این موضوع دلیل نمی شــود که بگوییم 

الوکره تیم ضعیفی است. آنها تیم منسجمی هستند.

* الوکره از تیم شما قوی تر است؟
نمی توان خیلی قاطــع در این مورد حرف زد. شــرایط تیم ها در قطر 
متفاوت اســت، به عنوان مثال الریان در لیگ قطر شرایط خوبی نداشت 
ولی در لیگ قهرمانان آســیا الهلال را شکســت داد. کار اکثر تیم ها در 
لیگ قطر سخت اســت و اگر ملی پوشان الدحیل و السد به تیم هایشان 
اضافه شوند کار  سخت تر هم می شود. در لیگ قطر اکثر تیم ها بازکینان 
خارجی باکیفیتی دارند و این موضوع کار را برای ما مدافعان ســخت تر 

می کند.
* ولی این می تواند به پیشرفت تو کمک کند، درست است؟

من چالش را دوســت دارم و از بازی برابر مهاجمان قوی و طراز اول 

ترسی ندارم. زمانی هم در پرسپولیس بودم، در لیگ قهرمانان آسیا سعی 
می کردم خودم را مقابل مهاجمان باکیفیت و گران قیمت محک بزنم.

* ظاهرا کنعانی زادگان هم پنالتی زن اول الاهلی است. چرا 
او را بری زدن پنالتی انتخاب کرده اند؟

محمد خیلی خوب پنالتی می زند و روحیه بالایی هم دارد. من دوســت 
دارم او در هر بازی گل بزند چون هر ایرانی که خارج از ایران بدرخشــد 

پرچم کشور ما بالا می رود.
* تو هم قبلا نشان دادی که به گل زدن علاقه داری ولی 

مثل اینکه نسبت به گذشته کمتر گل می زنی؟
در مورد خود باید به یک موضوع مهم اشــاره کنم. بعد از عمل جراحی 

کــه انجام دادم هنوز هم جای این عمل درد می کند و من اصلا با تمام 
توانم بازی نمی کنم. شــاید برایتان باور کردنی نباشــد ولی من با تیم 
تمرین نمی کنم و فقط ســر بازی ها حاضر می شوم. الان فقط با 30 یا 
40 درصد توانم بازی می کنم و اصلا نمی توانم با پای راســت شــوت 
بزنم، پاس بدهم یا دفع توپ کنم. حتی ضربه سر زدن هم برای سخت 
است. من بعد از تعطیلی لیگ قطر باید مدتی استراحت کنم تا خب شوم.
* مگر بعد از این تعطیلی نباید در اردوی تیم ملی حاضر شوی؟

من دو هفته زمان دارم تا اســتراحت و فیزیوتراپی کنم تا در تمرینات 
تیم ملی حاضر شوم.

* بازی های لیگ ایران را دنبال می کنی؟
بله، من همه بازی ها را تا جایی که امکان داشته باشد می بینم.

* شرایط پرسپولیس را چطور می بینی؟
در بازی اول که پرســپولیس بدشانس بود و در بازی با فولاد هم اگر 
یکی دو موقعیت ابتدای بازی را از دست نمی داد می توانست برنده باشد، 
هر چند که شکست دادن تیم های جواد نکونام سخت است. خوشبختانه 
در بازی سوم هم پرسپولیس 3 امتیاز مهم در اراک گرفت. تعجب من از 
برخی رســانه ها و پیشکسوتان این است که از همین ابتدای لیگ انتقاد 
را شــروع کرده اند. پرسپولیس 5 سال پیاپی قهرمان شد و فصل گذشته 
هم به نایب قهرمانی رســید. من نمی دانم چرا هواداران و پیشکسوتان، 
با دو بازی که نتیجه اش مســاوی شــد یحیی گل محمدی و بازیکنان 
را تحت فشــار گذاشــتند. در ضمن مگر قرار است پرسپولیس 30 سال 
پیاپی قهرمان لیگ شود؟ هیچ جای دنیا نمی بینید که یک تیم هر سال 
و برای همیشه قهرمان شــود، هیچ جا هم نمی بینید اینگونه بازیکن و 
مربی را تحت فشــار بگذارند. من با بازیکنان پرســپولس گاهی اوقات 
صحبــت می کنند، آنها بابت این وضعیت واقعا اســترس دارند و جوی 
که درست شــده اصلا درست نیست. وقتی برانکو آمد به او زمان دادند 
و پرسپولیســس را درست کرد، حالا هم باید به یحیی گل محمدی هم 

مثل برانکو فرصت بدهند.
* در مورد شرایط تیم ملی در فاصله 2 ماه مانده تا شروع 

جام جهانی چه صحبتی داری؟
الان که همه در فکر انتخابات فدراسیون فوتبال هستند و هیچ کس به 
فکر تیم ملی نیست. هر فردی هم به خودش اجازه می دهد خیلی راحت 
در مــورد تیم ملی صحبت کند. برخی مســائل و حرف ها واقعا ناراحت 

کننده است. همه باید متحد و یکدل باشیم تا تیم ملی موفق باشد.
* ولــی مدتی پیش حتــی میان بازیکنــان تیم ملی هم 

دودستگی وجود دارد. قبول داری؟
ما بازیکنان وظیفه داریم از ســرمری تیم ملی حمایت کنیم. من الان 
بازیکن الاهلی هستم، آیا نباید از سرمربی خودم دفاع کنم، کجای این 
کار ایراد دارد؟ این درست است یک مربی که بالا سر ما است و هدایت 
تیــم را بر عهده دارد تخریب کنیم، شــخصیت اش را خراب کنیم؟ من 

وظیفه دارم هر فردی سرمربی تیم ملی است را حمایت کنم.
* ولــی برخی بازیکنان تیم ملی ایــن کار را نکردند و در 
ماجرای آن استوری ها انگار موافق ماندن اسکوچیچ نبودند؟
فکر نمی کنم آنها منظوریا هدف خاصی را داشــته باشــند و قطعا آن 
نفــرات هم نگران تیم ملی بودند. برای ما تیم ملی مهم اســت و همه 
در کنار هم مثل یک برادر هســتیم تا برای ســربلندی تیم ملی ایران 

بجنگیم. در تیم ملی هم خوشبختانه دودستگی وجود ندارد.
* فکر می کنی در جام جهانی نتیجه بگیریم؟

خودتان می بینید شــرایط آماده ســازی ما چطور بوده ولی شک نکنید 
بــا تمام توان می جنگیم تا از اعتبــار فوتبال ایران در جام جهانی دفاع 
کنیــم. امیدوارم همه حمایت کنند تا در بازی های دوســتانه هم بدون 

استرس بازی کنیم.
 * فصل بعد امکان دارد به پرسپولیس برگردی؟

بله، امکان بازگشت من به پرسپولیس وجود دارد.

کاوه در یک قدمی پیراهن سرخ تبریز
کاوه رضایی، مهاجم ســابق تیم های اســتقلال، شارلوا و 
کلوپ بروژ که قصد داشت این فصل در تیم فوتبال استقلال 
به میدان برود، به خاطر برخی مشکلات احتمالا این نیم فصل 

در تراکتور توپ خواهد زد.
در روزهای گذشــته شــایعات جدی درخصوص تمایل او 
و پرســپولیس مبنی بر همکاری به گوش می رســید اما این 
بازیکــن به صورت کلی قصد ندارد در جمع پرسپولیســی ها 

به میدان برود.
رضایی کــه قصد دریافت اقامت اروپا را دارد و این موضوع 
مســئله ای برای عقد قرارداد همکاری وی با استقلال بوده، 
ممکن اســت یــک نیم فصل بــه صورت قرضــی در جمع 

بازیکنان تراکتور به میدان برود.
او که مثل همه فوتبالیســت ها دوست دارد در جمع نفرات 
نهایی تیم ملی در جام جهانی 2022 حاضر باشــد، قصد دارد 
با این تصمیم بیش از پیش به هدف خود نزدیک شــود. در 
صورت جدایی قطعی کاوه از استقلال، ارسلان مطهری نیز 

به جمع بازیکنان آبی پوش بازخواهد گشت.

 دیاباته قرارداد الکترونیکی 
را امضا نکرده است

ایــن روزها با جدیــت فراوان جذب شــیخ دیاباته را دنبال 
می کند و قصــد دارد تا پایان هفته او را به ایران بیاورد تا در 
بازه تعطیلات فیفادی، یحیی امکان آماده سازی این بازیکن 

اهل مالی را داشته باشد.
این در حالی است که شایعاتی پیرامون امضای الکترونیکی 
قرارداد از ســوی دیاباته منتشــر شد که از ســوی باشگاه 
پرسپولیس تکذیب شــده است. قرمزها قرار است به محض 
امضای الکترونیکی و ارســال مثل خبر لوکادیا، اطلاع رسانی 

کنند.
بر اســاس برآورد رضــا درویش، دیاباته تا روز چهارشــنبه 
تصمیم نهایی خود را خواهد گرفت و در صورت موافقت وی، 

بلیت استانبول - تهران برای او تهیه خواهد شد.
نکته مهم اینکه امیرعلی حســینی، مســئول اموربین الملل 
باشــگاه پرسپولیس مراحل مذاکره با شــیخ دیاباته را انجام 

داده است.
نکته دیگر اینکه باشگاه پرسپولیس مذاکره با مهاجم سابق 
استقلال را از طریق ایجنت فرانسوی انجام می دهد و ایجنت 
اصلــی او مجوز کار به کارگزاری از داخل ایران برای مذاکره 

به نمایندگی از دیاباته را نداده است.
پرسپولیس دو جای خالی در لیست بزرگسالان خود دارد و با 
جذب شــیخ دیاباته، امکان خرید یک بازیکن دیگر هم برای 

این باشگاه وجود خواهد داشت.

کی روش پیشنهاد الاهلی مصر را رد کرد!
در حالــی که الاهلــی مصر پس از نتایــج ضعیف ریکاردو 
ســوارس، با این ســرمربی قطع همکاری کرد، پیشــنهاد 
ســرمربیگری را به کارلوس کی روش داد تا او پس از ناکامی 
با تیم ملی مصر در رســیدن به جــام جهانی و قهرمانی جام 
ملت هــا، هدایت یکــی از پرطرفدارتریــن تیم های جهان، 

الاهلی، را برعهده بگیرد.
وبســایت اخبار الیوم در خصوص این پیشنهاد نوشت: یکی 
از منابــع نزدیک کارلوس کی روش خبر داد که او پیشــنهاد 
جدی از تیم ملی ایران دارد و اصولا ســرمربیگری تیم ملی 
ایران را ترجیح می دهد و به همین دلیل پیشــنهاد الاهلی را 

رد کرده است.
این وبســایت با قطعیت از پیشنهاد جدی ایران خبر داده و 
گفتــه که کی روش از مدتی پیش پیشــنهاد را دریافت کرده 

است.
کی روش قرار اســت این هفته به همــراه نلو وینگادا 
راهــی قاهره مصر شــود تــا طلب خود از فدراســیون 
فوتبــال مصــر را دریافت کند و احتمالا بــا الاهلی نیز 

داشت. خواهد  مذاکره 
الاهلی پس از شکســت در رقابت قهرمانی مقابل الزمالک، 
رقیب سنتی، حالا به دنبال این است با حضور یک نام بزرگ 

روی نیمکتش به استقبال فصل جدید برود.

خلیل زاده: قرار نیست پرسپولیس 30 سال قهرمان شود

مجتبی حســینی، سرمربی پیکان در کنفرانس خبری قبل از دیدار با نساجی گفت: سه 
هفته از بازی ها گذشــته و ما روی تیم خودمان تمرکز کردیم و سه بازی گذشته را به 
دقت بررســی کردیم. بچه ها باید حواسشان باشد در چه سطحی از فوتبال ایران بازی 
می کنند اگر می خواهیم روند مان نزولی نشــود بچه ها باید با تمرکز و اراده بیشتر و با 

کیفیت بالاتر فوتبال بازی کنند، روی صحبتم با بچه های خودمان است  .
او در خصوص پیروزی در دیدار با نفت مســجد سلیمان و اینکه این روند ادامه دارد یا 
خیر عنوان کرد: هر بازی شرایط خاص خودش را دارد. شروع مسابقات است و بچه های 
ما باید بدانند کجای فوتبال ایران دارند بازی  می کنند. ما داریم در بالا ترین سطح که 
لیگ برتر اســت بازی می کنیم و بچه های ما باید در بازی با تمام توان و قدرت ظاهر 
شوند که کمبود ها را پوشش دهیم و فریب این دو برد را نخوریم. هر بازی باید با تمرکز 

کافی در زمین ظاهر شویم.
ســرمربی پیکان در خصوص پارگی رباط صلیبی غلامی و حواشی پیش آمده توضیح 
داد: آدم ها در عصبانیت حرف می زنند. چیزی که واقعیت دارد جوان خوبمان را به علت 
مصدومیت شدید فوتبالی از دست دادیم. آرزوی سلامتی برای این جوان خوب داریم  و 
امیــدوارم زودتر به فوتبال برگردد و من فقط غمش را می خورم و اگر صحبتی کردم یا 
بازیکن چیزی گفته گذرا است. چیزی که می ماند ایناست که ما بازیکنمان را به بدترین 
شــکل از دســت دادیم که این هم فوتبالی بوده و نمی توان دنبال مقصر گشت و این 
اتفاقاتی اســت که در فوتبال می افتد. اگر هم صحبت هایی شد  بعد از هیجانات بازی 

است و باید سریع فراموش و کمک کنیم این جوان روتر به فوتبال برگردد .

عزیزالله محمدی، رییس سابق سازمان لیگ که این روزها وارد کارزار 
انتخابات فدراســیون فوتبال شــده و در رقابت با تاج و ماجدی، تلاش 
می کند که بر کرسی ریاست فدراسیون بنشیند، در فاصله 24 ساعت تا 

انتخابات فدراسیون، اظهارات جدیدی را انجام داده است.
او در این صحبت ها که در برنامه تا انتهای الوند انجام شد، علیه شایعه 
تعلیق فدراسیون اظهارنظر کرد و گفت که »ما نباید به خارج خط بدهیم« 
و »باید تصمیمات درســت برای کشور و نظام« بگیریم. عزیزمحمدی 
همچنین تاکید کرد که به عنوان نامزد مستقل وارد انتخابات شده است. 
من بعد از اینکه از ســازمان لیگ رفتم، در اتحادیه فوتبال کنار فوتبال 
بودم. دوره قبل انتخابات فدراســیون هم دوستان گفتند بیا، من زمینه را 
فراهم ندیدم. گفتم آقای عزیزی خادم که جوان است شاید کاری کند اما 
الان وضعیت فوتبال را خیلی نابسامان دیدم. دوستانی از اهالی فوتبال، 
بعضی اعضای مجمع، پیشکسوتان و... با ما ملاقات کردند و من هرچه 
فکر کردم دیدم با توان مدیریتی ام که از 27 سال پیش در فوتبال هستم، 
می توانم کاری کنم. ایران اولین کشوری بود که آیین نامه حرفه ای سازی 
را در دوره من نوشــتیم و تحویل ای اف ســی دادیم.من مســتقل، به 
درخواست اهالی فوتبال و برای اصلاح و تغییر فوتبال آمدم. توانش را هم 
دارم و اگر یادتان باشد وقتی لیگ را اداره می کردم، روزنامه ها به شوخی 
یا جدی می نوشتند فدراسیون را فلانی از سازمان لیگ اداره می کند. توان 
مدیریتی ما خوب است و همچنین نفراتی که می خواهیم استفاده کنیم. 
من حتی از مخالفان خودم هم می خواهم استفاده کنم. این شعار نیست و 
من در سازمان لیگ هم که بودم، یک نفر را هم بیرون نکردم. من سه 
شرط دارم؛ تعهد کاری داشته باشند، راستگو و صادق باشند و دست پاک 

باشند. نه فقط پیشکسوتان، بلکه ما آنقدر جوان داریم که می توانند کمک 
کنند.ما باید برای کشورمان و نظام مان تصمیم درست بگیریم و الکی خط 
ندهیــم که می خواهند ما را تعلیق کنند. دخالت یعنی چی؟ مثلا بگویند 
رییس فدراسیون و سرمربی چه کسی باشد؛ این دخالت است. اصلا چه 
زمانی دولت و مجلس این را گفته اند؟ این را همیشه به خود فدراسیون 
واگذار کردند. الان در این انتخابات، چه کســی رییس را انتخاب خواهد 
کرد؟ مجمع. حتی کمیته بدوی هم مستقل است. مجمع مستقل عمل 
می کند اما همه کاندیداها لابی می کنند. برخی اعضای مجمع از قبل با 
برخی نامزدها کار کردند و نمی توانیم بگوییم غیرمستقل است. الان نیاز 
به تغییر داریم و برخی اعضای مجمع گفتند من بیایم. بعضی دوســتان 
بی تقوایی می کنند که می گویند عزیز محمدی قصد انصراف دارد اما من 

تا آخر هستم و این را به اعضای مجمع قول دادم.

 محمد برزگر، پیشکســوت تیم فوتبال پرسپولیس در گفت وگو با 
خبرنگار ما درباره کسب یک پیروزی و دو تساوی توسط سرخپوشان 
در سه هفته ابتدایی لیگ گفت: درست است که هواداران مشتاقانه 
منتظر ســه برد متوالی بودند اما ما نباید فراموش کنیم که تیم های 

دیگر هم هزینه کرده  و دوران آماده سازی خوبی داشته اند.
او ادامه داد:در دو بازی اول دیدیم که پرســپولیس احتمالا به دلیل 
خالی بودن دست آقای گل محمدی با سیستم ۱-3-2-4 بازی کرد 
و در مواقعی هم ۱-4-۱-4 هم می شد، اما در بازی گذشته با اضافه 
شــدن لوکادیا و با توجه به اینکه تیم از لحاظ روحی و روانی منتظر 
یک مهاجم بود، شــرایط تغییر کرد و حتی بازی بدون توپ لوکادیا 
در صحنه ای که ما توســط آقای سرلک به گل رسیدیم بسیار حائز 

اهمیت بود.
برزگر ضمن ابراز رضایت از عملکرد تیم افزود: در مجموع به نظر 
من شرایط پرسپولیس در سه هفته ابتدایی خوب بوده است و قطعا 
در ادامه هم بیشتر جا می افتد و با اضافه شدن بازیکنانی مثل آقای 

پورعلی گنجی بار فنی تیم بالا می رود.
وی در خصوص عملکرد لوکادیا در بازی برابر آلومینیوم عنوان کرد: 
من لوکادیا را بازیکن خوبی دیدم و به نظر می رسید بازیکن تکنیکی 
و ســرعتی اســت و می تواند به تیم کمک کند. البته هواداران باید 
صبور باشند تا این بازیکن جا بیفتد؛ امیدوارم که این بازیکن روز به 

روز بهتر شود.
پیشکسوت پرسپولیس با اشاره به عبدی و پاکدل ادامه داد: شرایط 
خط حمله پرســپولیس در حال حاضر خوب شده و حامد پاکدل و 

مهدی عبدی هم بازیکنان جوان و خوبی هستند و اگر آلترناتیو داشته 
باشند مطمئنا بیشتر تلاش می کنند. البته ما باید این مسئله را هم در 
نظر بگیریم که همه فشارها روی خط حمله تیم است، درصورتی که 
باید ســرعت انتقال به حمله هم خوب باشد؛ ما در دو بازی گذشته 

سرعت انتقال خوبی برای خط حمله نداشتیم.
برزگر با اشاره به ضعف پرســپولیس در موقعیت سازی بیان کرد: 
در بحث موقعیت ســازی با توجه به اینکه آقایحیی سیستم تیم را 
تغییر داده بود و با دو هافبک دفاعی بازی می کرد، نقش وینگرها و 
هافبک ها می توانست اهمیت زیادی داشته باشد  اما ناهماهنگی هایی 
دیده می شــد که البته در بازی با آلومینیوم شرایط خیلی بهتر شد و 
پرســپولیس روان تر بازی کرد ؛ بابت این سه امتیاز هم به کادرفنی، 

بازیکنان و هواداران تبریک می گویم.

فدراســیون فوتبال همانند نشست قبلی، وحید امیری را برای شرکت در نشست مجمع 
به عنوان نماینده بازیکنان برگزیده اســت اما این طور گفته شــد که احسان حاج صفی 
کاپیتان اول تیم ملی، در نامه ای به فدراسیون فوتبال خواستار حضور در نشست اعضای 

مجمع عمومی فدراسیون فوتبال شده است.
مدیر روابط عمومی فدراســیون فوتبال، در گفتگو با رادیو تهران در پاسخ به این سوال 
که اگر احسان حاج صفی تصمیم به حضور در نشست مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 
را بگیرد آیا فدراسیون فوتبال مانع خواهد شد؟ گفت: برخی کم لطفی ها در روزهای اخیر 
شده است. لیست اســامی اعضای مجمع 70 روز قبل و وقتی هنوز تکلیف ثبت نام ها و 
نامزدهای حاضر در انتخابات مشــخص نشــده بود، آماده شده است. کاملا هم قانونی، 
مشــخص و روشن است و هیچ نکته مبهمی در این لیســت وجود ندارد. در همه ادوار 
ترتیــب کاپیتان های تیم ملی از طرف ســرمربی به دپارتمان تیم های ملی و ســپس 
دبیرخانه مجمع اعلام می شــود. اولویت با فردی است که در ایران حضور داشته باشد. 
در مجمع قبلی که ۱0 خرداد برگزار شد، وحید امیری حضور یافت به این دلیل که سایر 
کاپیتان های تیم ملی لژیونر بودند و در ایران حضور نداشــتند. به ترتیب مشخص شده 
هر کاپیتانی که در ایران حضور داشــته باشــد در مجمع حاضر خواهد شــد در غیر این 
صورت نوبت به نفر بعدی می رســد. خوشبختانه همه کاپیتان های تیم ملی ما تا قبل از 
امیری لژیونر بودند و به همین دلیل نوبت در مرحله قبل به او رسید. در این مجمع هم 
اگر کاپیتان های خارج از کشور به ایران تشریف بیاورند، می توانند در مجمع حضور پیدا 

کنند اما اگر حضور نداشته باشند گزینه بعدی امیری خواهد بود.

تیم ملی ایران در آخرین روز جام کنفدراســیون زنان آسیا امروز دوشنبه )هفتم شهریور( 
مقابل استرالیا با نتیجه ســه بر صفر پیروز میدان شد.در این مسابقه شاگردان کمپدلی با 
امتیازات 25 بر ۱9، 25 بر ۱۸ و 25 بر 22 مقابل حریف به برتری رسیدند.ترکیب تیم ملی 
والیبال زنان ایران را در این دیدار مهســا صابری، ریحانه کریمی، شبنم علیخانی، مهسا 
کدخدا، پوران زارع، آیتک سلامت و نگار هاشمی )لیبرو( تشکیل دادند. قضاوت این بازی 
بر عهده داور کره ای به عنوان داور اول و داور چینی به عنوان داور دوم بود.اســترالیایی ها 
در حالی مقابل ایران صف آرایی کردند که در بازی گذشــته مقابل فیلیپین نتیجه را 3 بر 
2 واگــذار کرده بودند و امروز با انگیزه بالاتری برنامه های تاکتیکی خود را اجرا می کردند 
اما این شــاگردان کمپدلی بوند که در اجرای برنامه های تاکتیکی خود موفق عمل کردند. 
ملی پوشــان ایران امروز با سرویس های خوب ، دریافت حریف را متزلزل کردند. همچنین 
اسپک های ســرعتی و پرفشــار آن ها اجازه خودنمایی به مدافعان روی تور حریف نداد.

سرمربی استرالیایی ها سعی داشت در این دیدار با گرفتن وقت استراحت فنی نقاط ضعف 
شــاگردانش را به آن ها گوشزد کند و سرعت بازی را نیز کاهش دهد اما آنالیز دقیق تیم 
ایران در جریان این دیدار باعث شد تا امتیازات به صورت پایاپای میان 2 تیم تقسیم شود 
و در نهایت، شاگردان کمپدلی با بهره گیری از تجارب خود پیروز این میدان شدند. تیم ملی 
والیبال زنان ایران امسال ششمین حضور خود در این رقابت ها را تجربه کرد و برای دومین 
بار جایگاه هفتم جام کنفدراسیون زنان آسیا را به خود اختصاص داد.رتبه ششمی در سال 
20۱6، ســه رتبه هشتمی در ســال های 20۱0، 20۱2 و 20۱۸ و دو جایگاه هفتمی سال 

20۱4 و 2022 دست آورد والیبال زنان ایران در این مسابقات است.

حسینی: نباید فریب این دو برد را 
بخوریم

عزیز محمدی: 
انصرافم از انتخابات شایعه است

برزگر: 
بیرانوند به پرسپولیس انسجام می دهد

حاج صفی نماینده بازیکنان است 
یا وحید امیری؟

جام کنفدراسیون ها؛ 
زنان والیبال ایران در جایگاه هفتم


